

EXTRA



THE CANADA GAZETTE

PUBLISHED BY AUTHORITY

OTTAWA, FRIDAY, NOVEMBER 15, 1935

PROCLAMATION

TWEEDSMUIR
[L.S.]

CANADA

GEORGE THE FIFTH, by the Grace of God of Great Britain, Ireland and the British Dominions beyond the Seas KING, Defender of the Faith, Emperor of India.

To ALL to WHOM these Presents shall come or whom the same may in anywise concern,

GREETING:

A PROCLAMATION

W. STUART EDWARDS, } WHEREAS by the Deputy Minister of } Treaty of Peace Justice, Canada. } Act, 1919, it is provided that Our Governor in Council may make such Orders in Council and do such things as appear to him to be necessary for carrying out the Treaties of Peace and for giving effect to any of the provisions of the said Treaties.

AND WHEREAS it is also provided by the said Act that any Order in Council made thereunder may provide for the imposition by summary process or otherwise of penalties in respect of breaches of the provisions thereof.

AND WHEREAS Our Governor in Council considers it expedient, for the purpose of carrying out the said Treaty and for giving effect to the Covenant of the League of Nations contained in Part I thereof, to prohibit the importation of certain products from the Kingdom of Italy and its dependencies; to prohibit the export of certain products to the said Kingdom and to prohibit the extending of credit to the said Kingdom.

AND WHEREAS Our Governor in Council has, by Order P. C. 3594 of the 15th day of November, in the year of Our Lord one thousand nine hundred

PROCLAMATION

TWEEDSMUIR
[L.S.]

CANADA

GEORGE CINQ, par le Grâce de Dieu, ROI de Grande-Bretagne, d'Irlande et des Territoires britanniques au delà des mers, Défenseur de la Foi, Empereur des Indes.

A tous CEUX qui ces présentes parviendront ou qu'icelles pourront concerner,—SALUT:

PROCLAMATION

W. STUART EDWARDS, } ATTENDU que la Loi Sous-ministre de la Justice, } du Traité de Paix Canada. } de 1919 stipule que Notre Gouverneur en conseil pourra rendre tout arrêté et accomplir tout ce qui semblera nécessaire à l'exécution des traités de paix et à la mise en vigueur de l'une quelconque des dispositions desdits traités.

ET ATTENDU que ladite loi stipule également que tout arrêté du conseil rendu en vertu d'icelles peut prescrire l'imposition, par voie sommaire ou autrement, de sanctions à l'égard de toute violation des dispositions de ladite loi.

ET ATTENDU que Notre Gouverneur en conseil juge opportun pour l'exécution dudit traité et pour rendre à qui de droit le pacte de la Société des Nations que renferme la partie I dudit Traité d'interdire l'importation de certains produits du Royaume d'Italie et de ses possessions; d'interdire l'exportation de certains produits vers ledit Royaume et d'interdire l'octroi de crédit audit Royaume.

ET ATTENDU que Notre Gouverneur en conseil a, par l'arrêté C.P. 3594, du quinze novembre, mil neuf cent trente-cinq interdit l'importation de cer-

W.L.M. King Papers, Memoranda and Notes, 1933-1939
(M.G. 26, 4, volume 165, pages C117603-C118550)

PUBLIC ARCHIVES
ARCHIVES PUBLIQUES
CANADA